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 Společenská kronika  
  

       JUBILANTI 
 

 

LEDEN 
 

 

ÚNOR 
 

paní Janů Eva 
 

65 let 
 

paní De Stefanisová Jiřina  
 

60 let 
 

pan Mihal Alexandr 
 

65 let 
 

pan Žalud Jaroslav 
 

55 let 
 

pan Kováč Ladislav 
 

60 let 
 

paní Fugnerová Eva 
 

55 let 

   

paní Hodinářová Jana 
 

55 let 

   

paní Svobodová Miroslava 
 

55 let 

   

pan Kruml Karel 
 

50 let 
 

 

BŘEZEN 
 

 

DUBEN 
 

paní Milasevičová Jaroslava 
 

60 let 
 

paní Pavlasová Zdeňka  
 

70 let 
 

Paní Okénková Věra 
 

50 let 
 

pan Hodinář Miroslav  
 

60 let 

   

pan Doležal Jaroslav  
 

60 let 

   

pan Kužílek Vladimír, ml.  
 

55 let 

   

paní Kováčová Dana 
 

55 let 

   

pan Lukačovský František 
 

55 let 

   

pan Jonáš Jiří  
 

50 let 

   

paní Mandíková Jitka  
 

50 let 

   

pan Žižka Vítězslav 
 

50 let 
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                  Novoroční přání  
 

 

Zdá se to opravdu neuvěřitelné. Opět jsme na začátku. Otočili jsme se pouze jednou kolem 

Slunce, uplynulo dvanáct měsíců a zase jsme o rok starší. Prožili jsme Vánoce, oslavili  konec jednoho 

roku a přivítali, každý po svém, příchod roku dalšího, a to už neskutečného dvoutisícího patnáctého. A 

to není tak dlouho, když jsme vítali příchod nového milénia!  
 

Doufáme jen, že to vše bylo u Vás v pohodě, bez zbytečného stresu a honění, v kru-

hu rodinném či se svými přáteli a hlavně, co je nejdůležitější – ve zdraví. A pokud ne a máte za sebou 

těžký rok, tak vězte, že i vy máte něco, co je třeba chránit. Vždycky je na světě něco, za co je dobré 

bojovat. Těm, kteří vás zklamali, můžete vždycky odpustit. Určitě je někdo ve vašem okolí, kdo 

potřebuje vaši lásku a nezapomeňte, že není nikdy pozdě začít cokoliv nového. Po šedivých a 

zamračených dnech musí přece nakonec někdy vykouknout slunce!  
 

Kupodivu i Paní Příroda se koncem roku umoudřila a místo bláta a 

vody nám přinesla o vánočních prázdninách ochlazení a s ním i trošku sněhu. 

Vánoční prázdniny nemusely tak děti trávit jen u televizorů a počítačů, ale 

mohly jít ven lyžovat, bobovat či sáňkovat, stavět sněhuláka nebo si  dokonce 

zabruslit. A pokud jste si vy dospěláci našli chvilku času a strávili ho společně 

s nimi, opravdu jen dobře. Vždyť Vánoce nemusí být jen o vysedávání před 

obrazovkou, přejídání, přibírání kil a zažívacích potížích.  

Doufáme, že během volna jste načerpali spoustu sil do dalších dní, udělali si 

v hlavě či v srdci pořádek a zapomněli na všechno špatné. Přejeme Vám do nového 

roku hodně štěstí, duševní pohody, lásky a zdraví. A jestli jste si dali k prvnímu lednu nějaké 

předsevzetí, tak hodně sil při jeho plnění či uskutečnění. 
- vň 

 

 

 

Novoroční statistika 
 

 

            Rok utekl jako voda, ani se tomu nechce věřit, ale opět máte v rukou první, lednové  vydání 

Droužkovického obecního zpravodaje. A tak jako k Vánocům patří dárky, k Silvestru novoroční 

oslavy a ohňostroj, tak k prvnímu číslu zpravodaje patří neodmyslitelně vždy statistika. Tedy kon-

krétně statistický rozbor evidence obyvatel uplynulého roku a jejich složení k prvnímu lednu roku 

letošního. 
 

 Potěšující je, že počet obyvatel stále roste. Ne sice už tak rapidním způsobem jako v uplynulých 

letech, ale pořád má vzrůstající tendenci. Bohužel v roce 2014 se nám ještě nepodařilo dosáhnout 

hranice osmi set obyvatel. Zůstali jsme ale velice těsně pod touto metou.  
 

 Vezmeme-li v potaz všechny plusy a mínusy v uplynulém roce, tak k prvnímu lednu nás bylo 

celkem 793, z toho 411 žen a 382 mužů. Věkový průměr je v současné době na hranici 40,38 let, takže 

jsme opět o kapánek maličko zestárli. Poměr mezi mužskými a něžným pohlavím rok od roku roste. 

Velký rozdíl je především do věku třiceti let.  
 

 
 

 

 

 

 

 

 

            V roce 2014 se narodilo šest občánků, opět to byla už druhým rokem všechno děvčata. Na 

druhé straně zemřelo pět občanů, čtyři ženy a jeden muž. Přistěhovalo se třicet šest nových občanů a 

naopak se jich dvacet čtyři odstěhovalo.  
 

 0 – 6 7 – 17 18- 29 30- 39 40- 49 50- 59 60- 69 70- 79 80- 89 90-100 

ženy 25 55 65 57 72 51 55 22 7 2 

muži 18 46 52 58 73 59 53 15 6 2 

celkem 43 101 117 115 145 110 108 37 13 4 
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            Pro zajímavost: naši občané uzavřeli v uplynulém roce celkem tři sňatky, na druhé straně se tři 

manželské páry zase rozvedli.  

 Pouze jedna stavba byla v roce 2014 zkolaudována, tudíž jí bylo přiděleno číslo popisné. Byl to 

rodinný dům v ulici Polní, což je pro nás celkem potěšující zpráva. Z osmnácti parcel je jich tu 

konečně zastavěno už šestnáct. Patnáct budov je zkolaudováno, jeden rodinný dům ještě čeká 

dokončení a konečná papírová mašinérie na stavebním úřadě. Dvě stavební parcely jsou ještě dosud 

volné. Bohužel už spoustu let, což je velká škoda. Majitelé nechávají tyto lukrativní pozemky ležet 

ladem. No řekněte sami, co by jiní za ně dali!  
- vň 

 

 Současnost  
 

Volby do zastupitelstva obce na volební období 2014 - 2018 
 

 

            Máme za sebou další, v pořadí již neuvěřitelné sedmé svobodné volby do zastupitelstva obce. 

Ve dnech 10. a 11. října 2014 jsme volili jeho nové složení. Na další čtyřleté volební období celkem 

sedm členů. Tentokrát v naší obci kandidovala pouze dvě sdružení nezávislých kandidátů. Žádná 

politická strana. Což je docela, na rozdíl od okolních obcí, málo. 
 

Celkem bylo do výpisu ze seznamu voličů a jejich dodatků zapsáno 651 osob. Voleb se jich 

zúčastnilo pouze 370, to znamená 56,8 %. Přiznejme si, že číslo to není nijak veliké. Zájem o 

komunální volby oproti dřívějším dobám mezi lidmi taktéž rapidně klesl.  
 

Volební strana označená číslem jedna s názvem Droužkovice prosperující, v čele s lídrem 

panem Milanem Živným, získala celkem čtyři mandáty. Z možných 2.590 hlasů jich získala 1.351. 

Strana označená číslem dvě, s názvem D.N.O. – Droužkovičtí nenapravitelní optimisté, na prvním 

místě s lídrem panem Okénkou získala mandáty tři. Opět z možných 2.590 hlasů jich obdržela 1.069. 

Žádný ze zvolených  kandidátů  neodstoupil, tudíž  nebylo třeba doplňovat potřebný určený počet 

sedmi členů náhradníky.  
 

Členy zastupitelstva obce se tak pro další čtyřleté období stali: Dolejška Jiří (52 let), Ješko 

Marian (44 let), Ing. Národa Zdeněk (41 let), Nesládek Luděk (46 let), Okénka Jan (52 let), Vaňous 

Radek (46 let) a Živný Milan (66 let). 
 

Na závěr  je třeba nutno jako vždy poznamenat, že spousta lidí si  opět nepřečetla návod 

k volebnímu lístku, a tím pádem volila nesprávně. Pokud totiž dáváte přednostní hlasy určitým 

kandidátům, nemůžete v žádném případě zaškrtnout  ještě  jejich  stranu. Pokud tak  učiníte, počet hla-

sů, které  jste takto  označili, získají  úplně jiní kandidáti než ti, které jste zaškrtli, a to počítaje od 

prvého ve vámi označené straně.  
- vň 

 

 
 

Ustavující zasedání nového zastupitelstva obce 
 

 

Přibližně  čtrnáct  dní, konkrétně  do 24. října  do 16.00 hodin, bylo třeba posečkat, zda 

nebudou proti  volbě v  naší obci  vzneseny  protesty. Ty  byly  přijímány u Krajského  soudu v  Ústí 

nad Labem. Do této doby však nikdo  nevyjádřil  pochybnosti  k regulérnosti  voleb v Droužkovicích, 

a tak  bylo možné svolat ustavující zasedání zastupitelstva obce.  
 

             To se uskutečnilo 5. listopadu  2014. Jelikož  volební strana: Droužkovice prosperující získala  

nadpoloviční  počet mandátů z celkového  počtu, mohla si víceméně  stanovit  podmínky  a vše bylo 

celkem  předem  jasné. Na funkci  starosty byl navržen  pouze jeden kandidát, a to z již zmiňované 

volební  strany. Byl jím pan Živný Milan, který byl dosud ve funkci starosty již  dlouhých  dvacet čtyři  
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let.  Zvolen  byl  jednohlasně v počtu sedmi hlasů. Na funkci místostarosty byli navrženi: Nesládek 

Luděk (Droužkovice prosperující) a Ing.  Národa  Zdeněk (D.N.O.  – Droužkovičtí  nenapravitelní  

optimisté). Pan Nesládek zvítězil v poměru čtyři hlasy ku třem. 

 Dále  byli na  zasedání voleni předsedové a členi finančního a kontrolního výboru a schvalována 

výše odměn neuvolněných členů zastupitelstva. 
- vň 

 

 
 

První a druhé zasedání zastupitelstva obce 
 

 

            Povinnosti zastupitelstva obce na sebe nenechaly dlouho čekat. Již za čtrnáct dní od ustavu-

jícího zasedání se uskutečnilo jeho první jednání. Ačkoliv mezi sedmi nově zvolenými zastupiteli 

došlo pouze ve dvou případech ke změně, ve skutečnosti nebyl mezi nimi nikdo, kdo by byl úplným 

nováčkem. Pánové Dolejška Jiří a Okénka Jan byli již v dřívějších volebních období také členy vedení 

obce, takže s prací v zastupitelstvu má každý z nich své vlastní zkušenosti, které určitě dosud 

nezapomněli.  
 

Na programu jednání bylo například schválení nájemní smlouvy č. 0046/14 na pozemek 

parcelní číslo č. 737 v k. ú. Droužkovice uzavřené mezi naší obcí a státní organizací SŽDC. Stvrzení 

tohoto dokumentu bylo velmi potřebné pro realizaci veřejně prospěšné stavby s názvem „Cyklotrasa 

Černovice – Spořice – Droužkovice – Březno“. Obec si musela za poplatek touto smlouvou 

pronajmout část pozemku o rozměrech celkem 67 m
2
.  

 

Dále bylo nutné uzavřít a schválit smlouvy o podmínkách připojení, dále o spolupráci 

součinnosti při realizaci plynárenského zařízení a nakonec o smlouvě budoucí mezi obcí a firmou 

RWE GasNet, s.r.o. Jmenované dokumenty bylo potřeba uzavřít kvůli přestavbě bývalé farské stodoly 

stojící na pozemkové parcele číslo 12, která je v majetku obce, na novou hasičskou zbrojnici a jejího 

připojení k distribuční soustavě na odběr plynu.  
 

Dále obdrželo zastupitelstvo obce dvě žádosti na schválení. První byla od Severočeských dolů, 

a.s. a týkala se kácení a mýcení dřevin na pozemkové parcele č. 644/2 v k. ú. Droužkovice, která je 

vlastnictví samotných dolů, tedy žadatele.  Druhá žádost bylo o připomínky k návrhu na zařazení 

lokality Pražského pole (označeného NAC CZ 0847005)  do národního seznamu chráněných oblastí. 
 

Mezi posledními body programu byl Plán inventur pro rok 2014, prodej pozemků ve vlastnictví 

obce a projednání petice místních občanů nazvané „Za bezpečnost v ul. Větrná v Droužkovicích“.  
 

 Podruhé se zastupitelstvo obce sešlo ještě těsně před koncem uplynulého roku, a to dne 29. 

prosince. Na projednání bylo tentokrát daleko méně bodů, než při předchozím zasedání. Tím 

nejdůležitějším bylo schválení návrhu rozpočtu na rok 2015, který byl předtím patnáct dní povinně 

vyvěšen, a to jednak na úřední desce, ale také na webových stránkách obce. Sestaven byl jako 

vyrovnaný, a to v příjmech i ve výdajích v částce 10.192 tis. Kč. Jelikož při jeho tvorbě nebyly 

finančnímu výboru známy ještě některé položky, projde i on v příštím roce několika plánovanými 

rozpočtovými změnami. 
 

Jako další bylo na programu schválení čtvrtého rozpočtového opatření roku 2014. Při jeho 

sestavování byly zohledněny nejen dříve neočekávané a neplánované příjmy, ale také výdaje. 

V příjmech se jednalo celkem o přírůstek ve výši 1.722.600,-- Kč. Až na daň z nemovitosti se většinou 

jednalo o veškeré ostatní daňové příjmy. A to jak z fyzických osob, tak právnických osob, ale i daně 

z přidané hodnoty. Ve výdajích šlo o nárůst o částku 829.000,-- Kč. Rozpočet roku 2014 byl tudíž 

nakonec schválen jako schodkový ve výši 656.800,-- Kč. Celkové příjmy by tak nakonec měly činit 

částku 14.763.400,-- Kč a výdaje zase částku 15.420.200,-- Kč.  
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Dalším bodem programu bylo schválení Obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za 

provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálního 

odpadu č. 1/2014. Podle ní se poplatek za odpady oproti minulým letům opět nezměnil. Zůstal na 

částce 500,-- Kč na osobu a na rok.  
 

Nakonec se jednalo o nominování starosty na všechny valné hromady společností, ve kterých 

má obec svou majetkovou účast, o uzavření veřejnoprávní smlouvy na řešení přestupků mezi 

Magistrátem Města Chomutova a obcí a o prodeji pozemků ve vlastnictví obce.  
- vň 

 

 

 

Vítání občánků v posledním čtvrtletí 
 

 

            V roce 2014 se v obci narodilo celkem šest občánků. Což je velmi slušné číslo. Je zajímavé, že 

všechno to byla děvčata. Také v roce 2013 se narodily samé holčičky. Jestli to půjde takhle dál, tak o 

nápadníky z řad místních chlapců bude v budoucnosti skutečně velká poptávka a hlavně nouze.  
 

Novorozenci, které jsme přivítali v občanském životě, spatřili světlo světa už v měsících únoru, 

květnu a červnu uplynulého roku. Další, hned dvě miminka se narodila až v září. Kvůli šestinedělí, 

rekonvalescenci maminek po porodu a nedostatkem našeho volného času jsme si s jejich návštěvou 

dali tentokrát docela načas. 
  
Jako první jsme přišli ve čtvrtek 11. prosince přivítat ovšem až druhorozenou holčičku Adrianu 

Matajsovou. Ta se narodila mamince Evě Řečínské ml. a Michalu Matajsovi v neděli 21. září v čase 

5.49 hodin v chomutovské porodnici. Malá se narodila s váhou 3,200 kg a mírou 51 cm. Tatínek byl u 

příchodu své dcery na svět osobně. Jestli vám jména rodičů jsou už nějak ze stránek zpravodaje 

povědomá tak vězte, že jsme u nich byli před necelými třemi roky taktéž na vítání. Tehdy se jim 

v březnu v roce 2012 narodil syn Viktor. Tenkrát nám při fotografování s vnukem ochotně zapózoval 

novopečený dědeček pan Štefan Řečínský. Čas prostě letí jako voda. Malý Viki nám při vítání jeho 

sestřičky tentokrát dělal už příjemného a milého společníka. Pravdou je, že Adrianka svého brášku 

nezapře. Pokud porovnáme fotografie, které jsme pořídili teď a předtím, tak malá jakoby mu z oka 

vypadla.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

Přítomné mamince jsme po příchodu jako poděkování za nového obecního občánka předali 

věcný dar. Dárkový balíček obsahoval osušku, hračku, dětskou kosmetiku, vlhčené ubrousky a 

pamětní knížku. Jelikož mladá rodina jako jedna z mála nepoužívá jednorázové papírové plenky, za 

což ji velmi chválíme, zakoupili jsme mamince Evě jako náhradu dětskou hrací deku, která se taktéž 

jistě hodí.  
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Připomínáme, že nepoužívání jednorázových plen je velmi přínosné jednak pro dítě a hlavně 

také pro životní prostředí. Když pomineme práci s častějším přebalováním, praním, sušením či 

případným žehlením… je to levnější, dítě nezatěžuje chemie, nedochází k přehřívání pohlavního 

ústrojí, především u chlapců a děti se jich daleko rychleji zbaví a naučí se brzy chodit na nočník. 

Buničina, kterou jednorázové plenky obsahují, se vyrábí ze dřeva a umělá fólie z ropy. To je první 

zátěž na životní prostředí. Spotřeba surovin na jedno dítě je cca 250 kg, počítáme-li, že děti nosí 

plenky asi dva roky. Odpad z plen je vzhledem k velké nasákavosti ještě objemnější – až jedna tuna na 

dítě. Odpad je nerecyklovatelný, skládkuje se nebo se pálí. Ve světě sice existují technologie na 

speciální kompostování jednorázových plenek, ale v ČR ještě nejsou zavedeny. 
 

Na návštěvě jsme u malé Adrianky strávili přibližně hodinku a půl. Nejdříve jsme si malou 

krásně vyfotografovali a poté si družně povídali. O čem jiném, než samozřejmě o dětech. Za celou 

dobu malá téměř očičko nezamhouřila. Mladá maminka se nám přiznala, že přes den spí miminko 

výhradně jen venku v kočárku. Je to takový „přírodní“ typ. Toho hojně využívá, když potřebuje být ve 

svém kadeřnictví. Jelikož jsou její zákaznice velmi netrpělivé, tak několik dní po porodu už začala na 

několik hodin v týdnu pracovat v místním salonu.  
 

Jako druhou jsme doma navštívili novorozenou holčičku jménem Barbora Školniková. Ta se 

narodila v pátek dne 13. září v čase 2.34 hodin v kadaňské porodnici mamince Blance Šmidtové a 

Alexandru Školnikovi. Také tento tatínek asistoval své přítelkyni u porodu a byl jí při narození 

společné dcery opravdu velkou oporou. Barborka měla jen o jeden centimetr méně než její nová 

„spoluobčanka“. Vážila totiž taktéž 3,200 kg a měřila 50 cm.  
 

I této mamince jsme předali dárkový balíček v obvyklém složení a jak bývá zvykem tentokrát 

nesměl chybět i balík dětských papírových plenek. Jen jediné jsme při spěšných přípravách zapomněli 

přibalit, a tím byla pamětní kniha. Tu má děvčátko na obecním úřadě připravenou a dodatečně ji ještě 

rodině dodáme.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Také  při návštěvě malé Barborky jsme ve čtvrtek dne 18. prosince  strávili příjemné 

dopoledne. Milou společnost nám dělali rodiče maminky Blanky a jeden z jejich čtyřnohých miláčků. 

Při posezení u hřejícího krbu jsme malou vyfotili a v příjemné předvánoční atmosféře se i družně 

rozhovořili. Na povídání toho bylo opravdu mnoho. Od samotného příchodu malé na svět, přes velkou 

lásku hostitelky – psy, kterých chová neuvěřitelných pět až k samotným přicházejícím svátkům a 

novému roku.  

Na závěr bychom chtěli poděkovat rodinám za velmi milé přijetí, za připravené pohoštění a 

příjemnou atmosféru strávenou v rodinném kruhu obou malých novorozenců. Holčičkám přejeme do 

života hodně štěstí, zdraví a lásky, která by je měla v čase jejich růstu, dětství a dospívání 

všudypřítomně obklopovat.  
- vň 
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Oprava zdi mezi zahradami škol 
 

 

            Opravy se v posledním čtvrtletí uplynulého roku dočkala zřícená zeď mezi zahradami místní 

mateřské školy a bývalé základní školy. Ze dvou oslovených firem nakonec vybralo zastupitelstvo 

obce nabídku místní I. vodárenské společnosti Chomutov, s.r.o. Oprava vyšla téměř na částku 98 tisíc 

Kč.  
- vň 

 
 

 

Kácení stromů a nová výsadba v ulici J. Švermy – 3. etapa 
 

 

            Jak už jsme vás informovali v několika dřívějších vydáních Droužkovického obecního 

zpravodaje, naplánovala naše obec společně s vlastníkem pozemků kolem potoka Hačky, a to s 

Povodím Ohře, v roce 2013 kompletní revitalizaci veřejné zeleně v ulici J. Švermy. Celá akce byla 

rozvržena do čtyř etap, což mělo trvat celkem čtyři roky. Jak se nakonec ukázalo, stačily nám na 

obnovu dřevin v této ulici roky pouze tři.  
 

 První etapa se uskutečnila ještě týž rok v měsíci únoru, v době vegetačního klidu. V části před 

potokem, od prvního mostu k lávce pro pěší byly v měsíci únoru vykáceny přerostlé a nevzhledné 

akáty, břízy a bohužel za oběť tu padly také dvě lípy. Na jejich místě tu byly vysázeny 

v pětimetrových rozestupech okrasné akáty s kulatou korunou.  
 

 V uplynulém roce se nám podařilo uskutečnit hned etapy dvě. Druhá v místech za potokem od 

prvního mostu k lávce pro pěší byla zahájena opět v měsíci únoru. Vykáceny tu byly jednak 

nevzhledné a přerostlé akáty a břízy, ale také velmi vzrostlé a nebezpečné kaštany. V měsíci březnu 

následovala výsadba. Opět v pětimetrových rozestupech tu byly vysázeny tentokrát okrasné jabloně.  
 

 Třetí etapu jsme stihli ještě na podzim uplynulého roku. Ačkoliv měla na řadu přijít druhá část 

před potokem od lávky pro pěší k druhému mostu, nakonec jsme se rozhodli nejdříve provést stranu 

protilehlou. S kácením akátů, bříz, kaštanů a lip se započalo třicátého října. Už za týden se zde sázely 

stromy nové. Opět se jednalo o okrasné jabloně. Celkem jich bylo zasazeno dvacet tři kusy.   
- vň 

 
 

 

Úprava na skládce bioodpadu 
 

 

            Již od března loňského roku nedáváme místním občanům povolenky na odvoz bioodpadu na 

skládku v Chomutově, ale směrujeme je za koupaliště vlevo do míst v tzv. bažantnici, kde tento druh 

komunálního odpadu skladujeme. Na konci prvního čtvrtletí uplynulého roku jsme totiž uzavřeli 

s firmou WEKUS, spol s r.o. Chomutov smlouvu na využívání a likvidování bioodpadu v Bioplynové 

stanici Ahníkov. 
 

 Bohužel během léta a podzimu se v těchto místech utvořila obrovská bahenní laguna a nebylo 

sem možné vůbec zajíždět. Byli jsme nuceni skladování přesměrovat za koupaliště vpravo. Nyní jsme 

původní skládku bioodpadu upravili. V listopadu se do těchto míst navezly panely a cesty se zpevnily. 

Stejné problémy s bahnem by tu už neměly nastat. Od jara se tak může odpad ze zahrádek a při sečení 

trávníků opět skladovat za koupalištěm vlevo. Upozorňujeme však, že pouze bioodpad. Také vyvážení 

posečené trávy v papírových krabicích je zakázáno. V žádném případě nebudeme na těchto místech 

podporovat tvorbu černé skládky. Proto je zde v těchto místech nainstalována fotopast. 
- vň 
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Nové dveře ve zdravotním středisku 
 

 

            Nadílky od Ježíška se koncem loňského 

roku dočkalo také místní zdravotní středisko 

v přízemní části budovy obecního úřadu. 

Několikaleté stížnosti dojíždějícího MUDr. 

Michala Bábíčka, že jdou dveře mezi čekárnou a 

ordinací špatně zavírat a otvírat, byly konečně 

vyslyšeny. Příčinou byla zkřivená futra. Ta byla 

vybourána a vyměněna za nová. Výměny se 

dočkaly také dveře, které byly z obou stran kvůli 

zvukotěsnosti počalouněny. Práce provedla 

místní firma I. vodárenská společnost Chomu-

tov, s.r.o. 
- vň 

 
 
 

Dotace na linku MHD opět vzrostla 
 

 

            Ačkoliv ceny pohonných hmot koncem uplynulého roku na mnoha místech klesaly, přesto 

náklady na autobusovou dopravu podle Dopravního podniku měst Chomutova a Jirkova stále rostou. 

To se samozřejmě odráží  na výši příspěvku, kterým obec hradí vícenáklady spojené s provozem linky 

číslo osm místní hromadné dopravy.  
 

Zatímco vloni jsme platili dopravnímu podniku měsíčně částku 82.873,50 Kč, letos je to již 

neuvěřitelných 106.833,-- Kč. Sečteme-li všechny platby za rok, dělá to celkem téměř 1.282 tisíc Kč, a 

to i přesto, že nedošlo k žádné úpravě počtu či eliminaci některých spojů. 

Srovnáme-li, že v roce 2008 jsme měsíčně platili „jen“ sumu 40.099,-- Kč, představuje nárůst 

za sedm let nepředstavitelných 166 procent. 
- vň 

 

 

 
 

Třetí vánoční farmářské trhy 
 

 

            Venkovské farmářské trhy se mezi občany těší velkému zájmu. Během roku se konají tyto 

prodejní akce vždy v různých obcích na Chomutovsku, a to od roku 2011 díky MAS Sdružení Západní 

Krušnohoří a ve spolupráci s vedením obce, ve které se jednotlivé trhy konají. Jsou pořádány 

v nedalekém Březně u Chomutova, Blatně, v Údlicích, Spořicích, Vrskmani a Špičáku u Kadaně. 

V naší obci se však jako v jediné konají trhy dvoje. A to v září,  klasické a dále pak mimořádně 

v prosinci ve sváteční - vánoční podobě.  
 

 Letos se v sobotu 6. prosince na Mikuláše uskutečnily vánoční trhy již potřetí. Jejich organizace 

nebyla vůbec lehká. Podzimní počasí nebylo vůbec obvyklé s mrazem a sněhem. Naopak neustále 

pršelo. Díky častému dešti byl trávník fotbalového hřiště tak strašně podmáčen, že postavit tržní 

stánky na obvyklých místech by bylo velmi nerozumné. Spousta příchozích návštěvníků by tak lehce, 

možná úplně nenávratně, poškodila povrch sportoviště. Stánky se tak musely postavit stranou podél 

zábradlí hřiště, vzadu na parkovišti a na víceúčelovém sportovišti. Někteří prodejci byli kvůli nepřízni 

počasí a druhu nabízeného zboží umístěni na sál hospody „U Hřiště“. Díky tomu to opticky vypadalo, 

že nabídka není veliká. 
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Složení prodejců bylo však jen s malými výjimkami obdobné jako na farmářských trzích. Zakoupit tu 

bylo možné zabíjačkové výrobky a uzeniny, pařené sýry, rukodělné šperky a ozdoby, med a další 

produkty z něj, včetně medoviny, praženou kávu, koření, kaktusy a sukulenty, pekařské, cukrárenské a 

lahůdkářské výrobky, značkové a regionální víno, háčkované dekorace, dekorace z papíru, doplňky do 

bytu, nadojené kravské mléko, bylinné směsi a originální keramiku. K dispozici tu bylo také 

občerstvení.  

 

             

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

            Jako zpestření tu bylo pro děti připraveno vánoční tvoření. Materiál zajistil obecní úřad, 

pomocnou ruku při tvorbě poskytovaly učitelky z místní mateřské školy, kterým tímto za jejich 

nemalou pomoc děkujeme. Vyráběly se vánoční stromečky z polystyrenových kuželů, z barevných 

vánočních řetězů a z mnoha drobných ozdůbek. Zájem o jejich výrobu byl veliký. Vytvořilo se jich 

více jak čtyřicet. Finální podoba stromečku byla opravdu velmi krásná, každý kus byl originál a to jak 

barvou, tak zdobením. Děti si své výrobky hrdě odnášely, coby novou sváteční výzdobu domů.  
- vň 

 

 
 

Volnočasové centrum a nový rok 
 

 

            Týdenní rozvrh  volnočasového centra program může být podle zájmu upravován. 
 

            Všichni, kdo mají zájem se zapojit a to ať již jako ti, co přijdou aktivně strávit svůj volný čas 

nebo ti, kteří jsou ochotni se o svoje znalosti a dovednosti s ostatními podělit, jsou vítáni. Náměty a 

inspirace k činnosti jsou vítány. 
 

            Základní vstupné je 20 Kč / den bez ohledu na dobu, jakou zde strávíte v daný den (cvičení, 

kavárnička pro seniory). V případě tvoření s materiálem hradíte cenu materiálu. U ostatních aktivit je 

určeno individuálně (keramika, pedig, šití). 

 

Informace – tel. 777 193 527, 606 388 057, 737 177 432,  

facebook: DROUŽKOVICE "SETKÁVÁNÍ - Živý venkov", 

http://zivy-venkov.webnode.cz 

 

                                       Posilovna:  

                                       facebook: ProVéčko Fitness 

                                       http://provecko.cz (v nejbližší době se stránky zprovozní) 
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Odpolední otevírací doba posilovny je uvedena na facebooku. 
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Turnaj spřátelených klubů v kuželkách v Údlicích 
 

 

            Členové místního nohejbalového klubu Panteři si s příchodem nepříznivého počasí a hlavně 

zimy těžkou hlavu nedělají. Prostě se z jejich hlavního sportu ihned přeorientují na jiný druh pohybové 

aktivity, a to bowling či kuželky. A to podle toho jestli se sejdou se spřáteleným klubem Tygři 

v Údlicích nebo u nás v naší obci v restauraci „U Camprů“.  
 

 Tentokrát si Panteři dali první dostaveníčko v polovině prosince, konkrétně čtrnáctého se svými 

dlouholetými přáteli v nedalekých Údlicích na kuželkách.  

Složení týmu Tygrů: Národa (152), Hanzlík (118), Havel (203), Dřízhal (236) a Pavlík (198). 

Celkový počet sražených kuželek: 907 
 

Složení týmu Panterů: Kaše (175), Kolár (173), Vajc (178), Lehečka (183) a Pipek (198). 

Celkový počet sražených kuželek: 907 
 

            Je vidět, že Panteři se konečně zlepšují a jsou tak Tygrům rovnocennými partnery. Dosud vždy 

s převahou zvítězili v kuželkách údličtí přátelé, tentokrát došlo poprvé ke shodě.  O výsledku rozhodo- 
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val rozstřel. Každý tým vybral ze své řady nejlepšího hráče. Výsledkem 25 : 20 nakonec vyhráli 

poprvé v Údlicích naši Panteři. Při hodnocení celého utkání jsme došli k závěru, že naše mužstvo 

vyhrálo hlavně díky vyrovnaným výkonům všech členů týmu. 
- vň 

 

 
 

Vánoční turnaj ve stolním tenise 
 

 

            Vánoční turnaj ve stolním tenise, který již spoustu let organizuje pro přihlášené TJ Slavoj 

Droužkovice, se uskutečnil vždy dopoledne na druhý svátek vánoční, a to 26. prosince na Štěpána. 

Tentokrát tomu bylo trošku jinak. Rozvržení svátků v kalendáři tomu pomohlo, že tradiční klání 

v ping pongu se uskutečnilo až v sobotu dne 27. prosince od třinácté hodiny.  
 

 Do startovního pole se přihlásilo celkem dvanáct hráčů. Ti se mezi sebou utkali systémem každý 

s každým. Podle umístění v tabulce a dosaženého skóre se určovalo konečné pořadí.  

Konečné umístění: 
 

1. Kufa Jan (Jenda); 2. Rampas Miroslav (Babi); 3. Pipek Martín (Pípa); 4. Ovský Roman (Ovčák)d; 

5. Živný Milan, ml. (Čafka); 6. Šnábl Jiří (Bobeš); 7. Merhaut Václav (Ventil); 8. Hošek Jiří; 9. 

Ječmen Petr (Peťka); 10. Šulc Daniel (Páša); 11. Kufa Ondřej; 12. Živný Milan, st.  
 

 Ceny do soutěže věnoval nájemce hospody pan Pipek Martin a TJ Slavoj Droužkovice.  
- vň 

 

 
 

Silvestrovské klání obcí v hokeji 
 

 

            Již potřetí se sešly 31. prosince tedy na Silvestra spřátelené obce Droužkovice, Málkov a Místo 

ke společnému klání v hokeji na Zimním stadionu v Chomutově.  
 

 Sraz byl na devátou hodinu a začínalo se zápasem Málkov – Droužkovice. Společné klání začalo 

prvotním testováním protihráčů a zjišťováním svých vlastních schopností. Ačkoliv naše družstvo mělo 

o šest hráčů početně navrch, skončil zápas nakonec po třech desetiminutových částech nerozhodně 

1:1. Jako druzí se mezi sebou utkali hokejisté obcí Místa a Málkova. I když málkovských bylo znovu 

méně než soupeřů, rozhodovala o jejich vítězství poněkud přesnější muška. Celkem do branky soupeře 

vsítili tři góly, aniž by sami inkasovali. Všechno měl rozhodnout poslední zápas mezi téměř 

vyrovnanými Droužkovicemi a Místem. Pokud bychom vstřelili svému protivníkovi více branek, 

mohli bychom uvažovat o prvním místě v turnaji. To se však bohužel nestalo. Po třech třetinách 

skončil zápas nerozhodně 2:2. 
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Konečné pořadí: 

1. Málkov; 2. Droužkovice; 3. Místo 

 Poděkování všech účastníků a vedení obcí patří panu Danielu Maškovi, který opět zajistil 

sportoviště pro tuto velmi povedenou sportovní akci. Bylo to opravdu nevšední zpestření posledního 

dne v roce a tak trošku jiná oslava či čekání na samotný příchodu roku nového. Dík patří také velkému 

počtu fanoušků ze všech tří obcí, kteří se sešli společně v hledišti.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 Na své si přišly také děti, které si více jak hodinu mohly zabruslit na hokejisty opuštěném 

skvělém kluzišti.  
- vň 

 

 Kultura   
 

Zájezdy do divadel v uplynulém čtvrtletí 
 

 

            V posledním čtvrtletí uplynulého roku se uskutečnily pro všechny přihlášené zájemce a 

milovníky umění hned tři zájezdy do divadel v našem hlavním městě Praze.  
 

 První výlet za kulturou se uskutečnil už druhého října. Tento den jsme mohli díky podpoře 

Severočeských dolů, a.s. vypravit celý autobus do legendárního divadla Semafor. To se nám po všech 

našich cestách po divadlech pražských povedlo úplně poprvé. V novém autorském představení Jiřího 

Suchého s názvem Prsten pana Nibelunga, vycházejícího z dávné germánské mytologie, zde hostuje 

v roli vypravěče také náš rodák pan Vlastimil Harapes. Není tedy divu, že mezi přihlášenými zájemci 

a hlavně zájemkyněmi byli především jeho spolužáci, spolužačky a hlavně fanynky. Komediální hra 

s písněmi, jejíž libreto, texty písní a hudbu složil sám „Pan Velký“ Jiří Suchý, a jejímž tématem je 

věcný boj o moc, byla spíš než poučná, zábavná. V divadelním představení nesměla chybět 

samozřejmě ani jeho mnoholetá herecká partnerka paní Jitka Molavcová. Jejich společným 

specifickým milým humorem stvrdili ve hře starou známou pravdu, že za vším hledej ženu. 
 

Díky panu Ing. Tomáši Vrbovi, který byl jako vždy naším milým průvodcem a organizátorem, 

jsme se na konci představení setkali s hlavními protagonisty hry také tváří v tvář. Díky tomu jsme 

mohli předat květinové dary, osobně jim poděkovat za nevšední kulturní zážitek a také společně se 

s nimi vyfotit. Což byl opravdu úlovek nad úlovky. Pan Jiří Suchý oslavil předcházející den, dne 1. 

října, své už 83. narozeniny. Tudíž nechybělo ani naše vřelé blahopřání.  
 

Podruhé jsme vyrazili za kulturou téměř přesně za měsíc, a to 3. listopadu. Naše cesta 

směřovala tentokrát do Divadla Studio Dva sídlícího v Paláci Fénix na Václavském náměstí. Zde se 

hrála hra s názvem Klára a Bára, v níž hlavní role ztvárnila čtveřice herců ve složení: Eva Holubová, 

Ivana Chýlková, Mojmír Maděrič a Roman Stabrňák.  
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V ani ne dvouhodinové divadelní komediální hře jsme se dozvěděli, že manželské soužití si 

žádá jisté kompromisy. Jedné z kamarádek po řadě nekonečných ústupků a snaze pochopit toho 

druhého rupnou nervy a pokusí se svůj manželský život radikálně řešit, tím že zapálí vlastní byt. 

Všechno nakonec dobře dopadlo a my jsme se kvůli neštěstí toho druhého i příjemně pobavili. A to 

hlavně  díky přítomnému ženskému hereckému obsazení.  
 

Posledním divadelním představením, které jsme dne 16. listopadu navštívili, byl muzikál 

Sněhová královna. Naším cílem bylo námi oblíbené divadlo Hybernia. Tentokrát jednu třetinu 

z přihlášených účastníků tvořily mimořádně děti. Těm byl přizpůsoben i čas konání představení, a to 

neděle od patnácti hodin. Tento rodinný muzikál si své označení zaslouží nejen proto, že je pro celé 

rodiny, včetně těch nejmenších, ale také proto, že na jeho vzniku mají zásluhu tři rodinné 

producentské firmy – Pixa-Pro, MusicModelTrust F. Slováčka a D. Patrasové a Barták music. 

V hlavních rolích jsme viděli mimo jiné Mahulenu Bočanovou, Sabinu Laurinovou, Michaelu 

Noskovou, Martinu Pártlovou, Felixe Slováčka ml., Míšu Sejnovou, Jana Kopečného, Barboru 

Rajnišovou a Daniela Bartáka.  
- vň 

 

 
 

Naše zájezdové plány do divadel v příštím roce 

 

 

            Ani v příštím roce nehodlá obec všechny místní kulturní příznivce nechat zahálet doma. Na 

první pololetí plánujeme prozatím čtyři zájezdy do divadel.  
 

  První zájezd se uskuteční v pátek dne 27. března do GoJa Music Hall, a to  v sou-časné době 

na nejpopulárnější muzikál Fantom Opery.  

Když jsme se rozhodli výlet na toto představení zorganizovat, netušili jsme, že sehnat volný 

termín pro početnou skupinu je téměř nad lidské síly. Už v listopadu minulého roku jsme tudíž 

zarezervovali celkem třicet čtyři lístky pro případné zájemce. Cena jedné vstupenky činila 699,-- Kč a 

jelikož to není zrovna nejlevnější, nečekali jsme příliš velký zájem. K našemu překvapení byly během 

dvou dnů všechna místa zamluvena. A tak jsme přes internet objednávali dalším a dalším zájemcům, 

nové a nové vstupenky, až jsme k prasknutí zaplnili kapacitu zájezdového autobusu. A to jsme ještě 

všechny zájemce neuspokojili.  
 

  Další tři zájezdy se uskuteční do námi velmi oblíbeného divadla Radka Brzobohatého, do 

kterého se nám podařilo sehnat slevové kupony. Díky tomu dostanou zájemci ke své vstupence vždy 

další lístek zdarma a ušetří tak pěkných padesát procent. Termíny nám však dosud nejsou známy. 

Zájemci se mohou ihned hlásit a závazně si místa zamluvit. Bude se jednat o tato představení: 
 

1. Zlaté časy: Činohra – komedie. Úsměvný příběh o pěti dámách lehčích mravů, které přestal bavit 

život a které stále mají co dávat a čemu se učit. Každá z nich se laskavě s humorem a noblesou 

vyrovnává s přibývajícími lety i novou agresivnější dobou.  

Hrají: Valérie Zavadská, Světlana Nálepková, Pavlína Mourková, Dagmar Čárová a Hana Sršňová. 
 

2. Edith Piaf – milovat k smrti: Muzikál. Ve strhujícím příběhu sledujeme životní cestu Edith Piaf. 

Zázračné uzdravení v dětství, zpívání na pražských dvorech a v uličkách, fantastické úspěchy, turné po 

USA, závislost na alkoholu, muže a ženy v jejím životě, nemoci. Život plný lásky i samoty, v chudobě 

i v přepychu. 

Hrají: Světlana Nálepková, Martin Sochor a Juraj Bernáth. 
 

3. Barmanky: Činohora – komedie. Současná anglická komediální hra o ženách pro ženy, o mužích 

pro muže i o mužích pro ženy a naopak z prostředí „koktejl“ baru. Čtyři barmanky jsou si nejen 

kolegyněmi a přítelkyněmi, ale také tvrdými glosátorkami a kritičkami sršící energií a někdy až 

chlapským humorem. (Anti) feministickou smršť v podání zpívajících hereček dokresluje hudba 

Ondřeje Brzobohatého. 
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Hrají: Hana Gregorová/Vladimíra Striežencová, Pavlína Mourková, Kateřina Velebová, Irena 

Máchová/Vanda Károlyi. 
- vň 

 

 
 

Mikulášská nadílka pro děti 
 

 

            Odhadnout, zda se tahle či ona kulturní akce pro děti setká se zájmem občanů či nikoliv je 

v poslední době opravdu velmi těžké. Jednou jsme Mikulášskou nadílku uspořádali před chozením 

čerta s Mikulášem a přišlo neskutečně mnoho účastníků. A to tak, že sál hospody „U Hřiště“ doslova 

praskal ve švech a prakticky si nebylo kam sednout. Další rok jsme zorganizovali nadílku až po pátém 

prosinci a přišlo naopak žalostně málo dětiček. A tak jsme si řekli, že dříve je tedy lépe a ona to není 

pravda! Letos jsme tuto dětskou předvánoční akci totiž uspořádali už v sobotu dne 29. listopadu a opět 

přišlo s rodiči a jiným dospěláckým doprovodem necelých dvacet pět dětí. Dokonce i čas konání jsme 

posunuli tak, aby si ty nejmenší ratolesti mohli po obědě ještě řádně odpočinout. Nic platné. Možná to 

bylo díky připravenému kulturnímu programu… to vážně nevíme, každopádně nás to velmi mrzí. 

Veškerá vynaložená snaha a finanční prostředky jsou takto zcela nevyužité. Dokonce jsme pro děti 

připravili hodnotnou mikulášskou tombolu s šedesáti cenami. Vyhrát bylo možné plyšové hračky, 

dětské knížky, snídaňové cereálie, sladkosti, puzzle a pastelky, vodovky či fixy. Lístky byly 

prodávány po jedné koruně ještě před začátkem zábavného programu.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

            O ten se postaralo divadlo Ve Tři se dvěma účinkujícími. Více jak hodinku odpoledne vyplnily 

písničky, tancování a soutěže pro děti. Při krátké přestávce mezi příchodem Mikuláše s čertem jsme 

dětem rozdali jejich výhry z tomboly. To bylo radosti! 

 Pak už nás čekal vousatý Mikuláš s rozpustilým čertem. Ti dětem další hodinku rozdávali za 

básničky a říkadla přinesené balíčky se sladkostmi a ovocem. Poté byl čas se rozloučit.  
- vň 

 

 
 

Vypouštění balónků Ježíškovi 
 

 

            Také naše obec se v roce 2014 znovu připojila k celorepublikové akci nazvané Vypouštění 

balónků k nebi Ježíškovi, kterou nejen pro děti, ale také pro celé rodiny organizuje pod záštitou 

mediálního partnera rádia Impuls firma Agency Je5, s.r.o. Tentokrát se tak stalo od roku 2007 již 

posedmé.  

            Tato předvánoční akce je závislá vždy na získání potřebného sponzora. Balónky s přáníčky 

dostává totiž každý přihlášený organizátor zdarma, hradí se pouze plyn, na který  je také zajištěna urči- 
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tá sleva. Do akce se registrují zejména města, obce, školy, školky a různá zájmová či podobně 

zaměřená sdružení z celé ČR. V  roce 2013 se bohužel poprvé nesehnal žádný mecenáš, a tak byla 

celorepubliková akce zrušena. Naše obec však tuto akci neodpískala a zorganizovala ji pro naše děti 

pouze lokálně, společně s místní mateřskou školou při akci nazvané Balónková diskotéka. 
 

V minulém roce jsme se opět připojili k celorepublikové výzvě a v pátek dne 12. prosince 

pomohli vytvořit nový český rekord vypuštěných balónků. Tentokrát se jich k nebi vzneslo na pokyn 

herce Václava Vydry v čase 15.15 hodin 103 738, a to ze 415 míst po celé ČR. Překonal se tak rekord 

z roku 2008, který byl rovných 100 000 kusů. Centrálním městem byl Hodonín.  

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tentokrát se však tato akce neuskutečnila na místním fotbalovém hřišti, jak tomu bylo 

v předchozích dvou letech, ale v zahradě naší mateřinky. Sraz na tuto akci byl již v 14.45 hodin. 

Zahájení se ujala paní ředitelka Šárka Herková, která přivítala nejen přítomné děti a jejich rodiče či 

prarodiče, ale také předem nahlášené zástupce místního sboru dobrovolných hasičů. Ti na úvod akce 

předali do rukou ředitelky zařízení sponzorský dar ve výši 2.000,-- Kč, coby část výtěžku z tomboly 

uskutečněné na hasičské zábavě pořádané v polovině měsíce října.  

Po této oficialitě zazpívaly děti z mateřinky pro navození vánoční atmosféry připravené 

koledy. A to nejen česky, ale také anglicky. Ty měli pro přítomné připraveny žáčkové z kroužku 

anglického jazyka. Poté následovaly přípravy na samotný akt vypuštění. Po centrálním pokynu se od 

nás z Droužkovic vzneslo do nebe rovných jedno sto deset balónků. 

Školička pro všechny přítomné připravila také malé občerstvení. Děti se mohly zahřát teplým 

čajem, pro dospěláky byl připraven svařák.  
- vň 

 

 
 

Předvánoční setkání důchodců 
 

 

            V loňském kulturním kalendáři nesměla samozřejmě chybět ani tradiční předvánoční akce 

nazvaná Setkání důchodců. Bohužel se nám termín tohoto počinu nechtěně sešel s akcí jinou, a to 

celorepublikovým vypouštěním balónků Ježíškovi s rádiem Impuls. Jeho termín my bohužel 

neplánujeme a je nám tedy víceméně naservírován. Proto jsme tentokrát byli nuceni naše nejmenší 

prostě ošidit. Kdyby nedošlo k tomuto neočekávanému překřížení, určitě bychom našim nejmenším 

zorganizovali jejich velmi oblíbenou balónkovou diskotéku.  
 
 

            Rok od roku získává tato naše předvánoční seniorská akce stále více na oblíbenosti. Možná i 

proto, že nám naši důchodci už na první pohled duševně i fyzicky mládnou. Tentokrát jsme 

v návštěvnosti udělali opět rekord. Přišlo neuvěřitelných šedesát osm důchodců. S řádným a kvalitním 

usazením všech příchozích máme pak opravdu velké starosti.  
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            Akce byla tradičně započata v sedmnáct hodin. Každý z účastníků získal nápojový lístek 

v hodnotě osmdesáti korun. Záleželo jen na chuti či momentální náladě každého, co si kdo objedná. 

Dále pak dostal každý místní senior pomyslnou slosovatelnou vstupenku o hodnotné ceny a pohoštění 

v podobě dvou chlebíčků a dvou zákusků.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

            Přibližnou hodinku pak byla volná zábava určená na občerstvení a poklábosení si s kamarády 

či sousedy, než nastala hlavní, zábavná část programu. O její úvod se postarali starosta pan Milan 

Živný a ing. Jiří Rámeš, jehož agentura Arabela Production zajišťuje nejen pro naší obec nejrůznější 

kulturní akce. Následoval společný přípitek na zdraví a na úspěšný rok 2015. Pak už na pódium 

vystoupal herec, komik, bavič a moderátor Josef A. Náhlovský společně se členy své kapely nazvané 

Kozí bobky - Josefem Čičmanem a Petrem Jandáčem. Přibližně v dvouhodinové show zazněly kromě 

vtipného Náhlovského povídání také humornou formou podané známé zahraniční melodie a písně 

s českými texty, a to přímo ze života. Mimořádným hostem pořadu byla i zpěvačka Šárka Rezková – 

Brabcová. Určitě milá náhrada za zaneprázdněnou Míšu Noskovou. Dá se říct, že se jednalo o lepší 

krevní skupinu. Její písně například Nic moc, S tebou být, Pojď a dej mi pusu nebo Borůvková chytly 

za srdce určitě nejednoho posluchače. Musíme pochválit šťastnou ruku při jejím výběru.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

            Po hlavní části programu následovala přestávka a při ní přišlo na řadu losování pomyslných 

vstupenek o ceny z tomboly. Při losování nám pomáhal samotný pan Náhlovský. Každý druhý 

zúčastněný měl naději na výhru. Tolik bylo cen! Kromě kosmetických balíčků, lahvinek alkoholu, 

souprav kávy či čajů a keramiky, balíčků s reklamními předměty obce, hrnečky se znakem obce, dvou 

meteostanic, obecních mincí a zarámovaného leteckého snímku obce tu byly také čtyři dárkové koše. 

Jejich výherci se stali: paní Emília Mirošová, paní Eva Kosenková, paní Jindřiška Uhlířová a dokonce 

sám pan starosta Milan Živný. 
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            Po osmé hodině večerní následovala, jak sama kapela Kozí bobky říká, multifunkční taneční 

zábava, při které to důchodci opravdu „rozbalili“. Doufáme, že se všichni příjemně bavili. 
- vň 
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Hasičská posvícenská zábava 
 

 

            V polovině měsíce února, konkrétně patnáctého, uspořádal místní sbor dobrovolných hasičů 

v loňském roce po letech svůj první Hasičský ples. Zájem o něj a jeho úspěch všechny mile potěšil. 

Z tohoto důvodu následovala na podzim další hasičská akce, a to Posvícenská zábava. Ta se 

uskutečnila 15. října v restauraci „U Camprů“. K poslechu a k tanci hrála klatovská skupina Orion. 

Zábava byla nekuřácká, což jistě mnohé potěšilo a její součástí byla bohatá tombola. Hlavní cenou 

byla LED televize s úhlopříčkou 80 cm. Zisk ze vstupného a tomboly si dobrovolní hasiči uložili na 

vlastní bankovní účet a použijí ho na svoji činnost či na případné vybavení. Část z výtěžku ve výši dva 

tisíce korun byla věnována místní mateřské škole. K předání došlo na akci Vypouštění balónků 

Ježíškovi, která se uskutečnila v pátek 12. prosince. Finanční dar předali do rukou ředitelky Šárky 

Herkové pánové Rostislav Vaňous starší a Tomáš Vaňous.  
- vň 

 

 
 

Exkurze hasičů v Dole Nástup Tušimice 
 

 

 Naši členové místního sboru dobrovolných hasičů rádi přijali pozvánku od svých kolegů – 

hasičů z Dolů Nástup Tušimice a v neděli dne 7. prosince se zúčastnili připravené přátelské návštěvy. 

Jak nám sdělil velitel pan Martin Kužílek, prohlédli si přítomní při malé exkurzi jejich techniku, 

vybavení i novou garáž pro čtyři automobily. Nejvíce je zaujali vozy značky Mercedes, a to velký 

Benz Zetros a sanitní vůz Benz GL 320.  

 Naši návštěvníci si prošli prakticky celou stanici, včetně jídelny, klubovny, hygienických 

prostor a místnosti, kde dozorčí má celkový přehled o všem, co se na povrchu i pod ním v Dole 

Nástup Tušimice děje. Na závěr se jim dostalo pohoštění kávou, při němž s nimi redaktor 

Severočeských listů pan Ing. Tomáš Vrba udělal krátký rozhovor. Nakonec došlo také na foto- 

grafování.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

            Akce se zúčastnili: Milasevič Jan, Kocúm Roman, Kocúmovy Jitka a Dominika, Dreslerová 

Michaela a Šárka, Vaňous Rostislav, Kužílek Martin a také starosta obce pan Milan Živný.  
 

- vň 
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Život v mateřince aneb poslední čtvrtletí bylo nabito k prasknutí 
 

 

Bruslení 
 

            Již od poloviny měsíce října jezdí jedenáct předškoláků jednou za čtrnáct dní na Zimní stadion 

v Chomutově nebo-li do SD Arény, a to na tradiční kurz bruslení. O něj je mezi dětmi, ale i rodiči 

stále velký zájem. Bohužel počet zájemců, kteří se kurzu mohou zúčastnit, je značně omezený. 

Z tohoto důvodu byly letos na bruslení vybrány pouze ty děti, které jsou ve školce poslední školní rok.  
 

  Dětičky jsou na kurzu rozděleny do dvou skupin. Začátečníci se na stadionu učí základům 

pohybu na ledě. Pokročilejší mají složitější náplň práce. Těm se intenzivně věnuje jeden z tatínků 

docházejících dětí, pan Minčák. Školka by mu chtěla tímto za jeho pomoc velmi poděkovat. 

  Děti také hrají na ledě různé zábavné pohybové hry. Při nich se na stadionu pravidelně 

potkávají i s ostatními dětmi z jiných mateřských škol, například z Chomutova či obce Zelená.  
 

Zdobení adventních věnců 
 

            Už od předloňského roku zahajuje naše mateřinka čas vánoční tvořením adventních věnců 

s rodiči. Na tuto akci se tentokrát přihlásilo deset rodičů či prarodičů se svými dětmi. Účastníci měli za 

úkol donést si z domovů pouze bodce a svíčky, ostatní zdobný materiál poskytla mateřinka.  

 Barevné ladění věnců bylo čistě na volbě vyrábějících. Každý výtvor byl originál a jistě se stal 

krásnou předvánoční ozdobou domácnosti a štědrovečerního stolu.   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Strojení obecního vánočního stromečku 
 

            Již tři roky má naše obec vánoční stromečky dva. Větší u obecního úřadu je ozdobený světýlky 

a od soumraku krásně osvětluje hlavní ulici a navozuje tak příjemnou vánoční atmosféru. Tentokrát 

nám jej věnoval pan Miroslav Campr.  

Ten menší u kulturního domu se pravidelně stává součástí vánočních farmářských trhů a zdobí 

jej dětičky z místní mateřské školy. Ani v uplynulém roce na něj naši nejmenší nezapomněli. Společně 

se svými učitelkami vyrobily děti ozdoby z kelímků, polystyrenových koulí a drobných krabiček 

zabalených coby dárečky. Ve čtvrtek 4. prosince jej pak společně všichni ozdobili. 
 

Mikulášská nadílka 
 

            Ani v uplynulém roce Mikulášská nadílka naše nejmenší z mateřinky neminula. Tentokrát však 

byla trošku početnější. Jelikož u místního Mikuláše s čerty se vyskytly určité komplikace, zaskočit 

museli přespolní účinkující. Jejich účast zajistila učitelka paní Míša Kaneová a byla více než suprová. 

Celkem přišel na návštěvu dopoledne v pátek dne 5. prosince jeden Mikuláš, dva odporní čerti a 

dokonce i dva milí andělé! K dispozici byla obrovská nůše s balíčky, které dětem připravil pro tuto 

příležitost opět obecní úřad.  
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            Sladkosti se samozřejmě nerozdávaly jen tak. Každý, kdo chtěl balíček s dobrotami získat, 

musel přednést nějakou básničku, písničku či říkanku. Odvážlivci šli k Mikulášovi jednotlivě, ti 

bojácní v doprovodu se svými kamarády. Letos byli čerti tak šíleně oškliví, že to vyžadovalo notnou 

dávku odvahy zůstat s nimi byť jen v jedné místnosti. Děti byly tentokrát opravdu velmi statečné. 

Dokonce i v učitelkách vzbuzovala dvojice pekelníků tentokrát velký respekt.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Zdobení stromečků v Hrušovanech 
 

            Ani tentokrát nesměla chybět v předvánočním čase společná akce „vesnických školek“, a tím 

bylo zdobení stromečků vánočními ozdobami. Zatímco v předloňském roce se zdobily jehličnany 

v Málkově, v roce 2014 se tato akce uskutečnila v obci Hrušovany. V úterý dne 9. prosince odjelo 

celkem dvacet osm místních dětiček nastrojit svůj stromeček umístěný tentokrát na náměstí v již 

zmiňované obci. Ozdobičky, které si děti s sebou přivezly, samozřejmě vlastnoručně vyrobily 

z plastových kelímků a vánočních řetězů.  

 Na závěr byli všichni účastníci pozváni do místního kulturního domu na pohádku „O Červené 

Karkulce“. Kromě naší školky se zdobení stromečků zúčastnila předškolní zařízení z obcí Spořice, 

Údlice, Nezabylice, Zelené a místních Hrušovan.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vánoční nocování 
 

            V předloňském roce se předvánoční akce s názvem Ježíškovské přespání setkala s velkým 

zájmem. Pro zasloužený úspěch se mateřinka rozhodla toto nocování opakovat. I když to z počátku 

nevypadalo, nakonec se přihlásilo celkem dvacet dětiček.  
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            Sraz byl v mateřské škole ve čtvrtek 18. prosince v 18 hodin. Děti se nejdříve zabydlely tím, že 

si vybalily svoje věcičky na přespání a hygienické potřeby na svém předem určeném místečku a 

donesené cukrovíčko nazdobily na připravené tácy. Následovala večeře, při které si děti samy 

namazaly veku máslem a obložily ji zakoupenou šunkou či plátkovým sýrem. Kdo měl ještě hlad, 

mohl si přidat donesené vánoční cukroví. K popíjení bylo připraveno dětské šampaňské.  

 Po hutné večeři následovalo tvoření. Z připraveného těsta se tvarovaly maličké vánočky, které 

pak paní kuchařka dětem upekla a paní učitelky pro rodiče dárkově zabalily.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

            Dále byla na programu večera malá stezka odvahy připravená na zahradě školky. Děti 

procházely vytyčenou trasou, kterou tvořily zapálené svíčky. V cíli dostal každý odvážlivec svítící 

náramek. Během stezky se však celkem slušně rozpršelo, a proto bylo třeba spěchat. Chystal se totiž 

ohňostroj. Po něm následovala krátká pohádka a pak už uložení ke spánku. 
 

Rozbalování vánočních dárků 
 

            Dopoledne následující den po nocování dne 19. prosince patřilo nadělování vánočních dárků. 

Akce byla pro obě oddělení, a to jak pro Krtečky, tak pro Ferďásky, společná. Všichni se sešli u 

jednoho společného stromku. A že pod ním bylo něco balíčků! Ježíšek se letos opravdu činil. Děti si 

nejdříve společně zazpívaly písničky s vánoční tématikou a poté se pustily do rozbalování nadělených 

dárků. Děti tentokrát dostaly kromě stavebnic, skládaček, kočárků pro panenky a dvou řemeslnických 

dílen také spoustu didaktických pomůcek, potřebných do výuky zařazené do rámcového programu 

zařízení.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

            Předčasný dárek dostaly děti z mateřinky také v podobě nově vybavené učebny anglického 

jazyka.  Místnost  byla  čistě  vymalována,  položeno  zde bylo  nové  linoleum  a přemístěny sem byly  
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skříňky z ložnice, dříve sloužící na uložení polštářů a dek pro děti. Koncem roku byly objednány ještě 

nové stolečky.  

 Dalšími vánočními dárky, z kterých se radoval spíše personál zařízení, byla nová sušička prádla 

a vícekapacitní elektrický bojler. Stalo se tak díky velmi dobrému hospodaření ředitelky mateřské 

školy paní Šárky Herkové, čemuž přispívá i placení školného od minulého školního roku ve výši 200,- 

Kč na dítě a měsíc.  
             

Vánoční divadelní představení 
 

            Poslední vánoční akcí, kterou uspořádala naše mateřinka v uplynulém kalendářním roce, bylo 

divadelní představení s názvem Ježek a myška. To se uskutečnilo v pátek 19. prosince od 14.30 hodin 

v hospodě „U Hřiště“. Místní mateřská školka na krátkou divadelní hru s vánoční tématikou Divadla 

Letadla pozvala nejen děti z nedaleké školky v Údlicích, ale také všechny nejmenší z naší obce. Sál 

kulturního domu doslova praskal ve švech. Přišlo téměř sedmdesát malých diváků. Představení bylo 

velmi milé, plné pěkných chytlavých písniček. Herci neuvěřitelným způsobem vtáhli přítomné děti do 

děje vánoční pohádky. Všem zúčastněným se hodinové vystoupení velmi líbilo. Můžeme říct, že nejen 

dětem. Písničky si při odchodu notovali i dospěláci. Vstupné bylo zdarma. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Oprava přízemí budovy po vytopení 
 

            Jak jsme vás informovali v minulém vydání Droužkovického obecního vydání, nezačal třetí 

zářijový týden provozu mateřinky příliš šťastně. O víkendu totiž praskla v dětské umývárně v prvním 

patře hadička, coby přívod vody k umyvadlu. To mělo za následek vytopení záchodu pro personál, 

sušárny a kotelny v přízemní části budovy.  

 Bylo třeba opravit spadlé podhledy, elektrické rozvody, udělat nové štuky a vymalovat. Zdi byly 

tak nasáklé vodou, že bylo třeba používat elektrický vysoušeč. Opravy vyšly na částku 34 tisíc korun 

českých. Jelikož má obec v pojistné smlouvě stanovenou částku pět tisíc coby spoluúčast, částka, 

kterou jsme obdrželi koncem roku na účet úřadu coby pojistnou náhradu, činila 29 tisíc Kč.  
- vň 
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 Termíny splatnosti pro základní platby vybírané obcí:  
 

1. Poplatky za psy ………………………………………..  konec dubna 

2. Poplatky za veřejné prostranství (parkování) …………. pololetně, do konce června a prosince 

3. Poplatky za pronájem pozemků ……………………….. konec ledna !!! 

4. Poplatky za odpady ……………………………………. pololetně,  do konce května a listopadu 

5. Poplatky za popelnice (podnikatelé) …………………... pololetně, do konce dubna a září     
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            Je  sice nový rok, ale spousta  občanů obce nemá ještě uhrazen poplatek za odpady za uply-

nulý rok. Výsledkem  je skoro padesátitisícový dluh. Od  loňského roku se tedy toho moc nezměnilo, 

naopak  zhoršilo. Ačkoliv neustále upozorňujeme na  termíny  splatnosti,  zasíláme  složenky,  píšeme  

ve  zpravodaji, není  to nic  platné. Více než o nemajetné občany se jedná spíše o lajdáky. Prosíme vás 

proto, když nemáte čas dojít poplatek na úřad zaplatit osobně, tak  ho uhraďte  převodem  z účtu,  

který  většina  z vás  vlastní. Číslo účtu je: 3720441/0100,  variabilní symbol je 1340,  popřípadě 19. 

Do  zprávy  pro příjemce  napište své jméno (nutné). Tímto vyzýváme  všechny dlužníky,  aby popla-

tek  za odpady  za 2. pololetí 2013 (v některých případech i za celý rok) uhradili do konce měsíce 

ledna.  
            Je možné, že jste se ocitli ve finanční krizi a poplatek uhradit nemůžete. V tomto případě je  

třeba sjednat si s námi splátkový kalendář. Pokud tak neučiníte budeme nuceni s vámi zahájit proces 

nařízené exekuce. Obec, jako správce daní, může toto provést, aniž by se tím zabýval soud. Dlužník  

tak  dostane nařízenou splátku z platu, sociální dávky, důchodu, z bankovního účtu, atd. Z důvodu, že 

jednotlivé případy nepředáváme exekutorům, ale veškeré  úkony  činí naše  pracovnice, jsou náklady 

minimální. Činí pouze pětistovku na jedno řízení.                                                                                – vň                                                                                                                                                                                                                                      
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Honební společnost Droužkovice  - Březno u Chomutova   

pořádá 
 

 

 

 

 

v sobotu, dne 31. ledna 2015 od 20.00 hodin 
 

místo konání: restaurace „U Camprů“ - Droužkovice 

živá kapela Druhej dech, bohatá tombola, vstupné: 150,-- Kč, 

vstupenky zajišťuje pan Mihal Alexandr, Droužkovice – tel. číslo 602 389 152. 
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 Fotografie: Vaňousová Renata a Herková Šárka 

- Betlém u domu čp. 63 (Hartan Bedřich) 

- Opravená fasáda kostela sv. Mikuláše 

- Opravená zeď v zahradě MŠ 

- Vánoční pohádka o Ježkovi a myšce 

- Vypouštění balónků s rádiem Impuls Ježíškovi 

- Vánoční farmářské trhy – vítězka tombolové hlavní ceny  

- Tvoření v keramické dílně 
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